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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 1/2016      § 1- 31 
 

Tid: tisdagen den 2 februari  kl. 17.30 – 18:12 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2016-02-08 
 

 

Emilia Bjuggren Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Anders Lindell (MP) 

Pontus Holmgren (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S)  tjänstgörande ersättare utom § 8 då han anmäler jäv. 

Alexander Lindholm (S)  tjänstgörande ersättare 

Alexandra Sjölin Falk (MP) tjänstgörande ersättare § 8 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mia Ternlund (V)  tjänstgörande ersättare 

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Annelie Stiglund (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Elvy Löfvenberg (SACO) 

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld avdelningschef, 

Kersti Ruthström avdelningschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström 

administratör  

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Sofie Canderyd borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Josefin Salminen (S) 

Emil Johansson (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Richard Bengtsson (FP) 

Ärenden med personalrepresentation 
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§ 13 

Byte av kylanläggning samt justering av befintlig ispist på 
Östermalms IP - Genomförandebeslut                                        
Dnr 08.03.01/1111/2015 

 

 
BESLUT 
 

1. Idrottsnämnden godkänner redovisat förslag att byta ut nuvarande kylanläggning på 

Östermalms IP mot en ny maskin med högre kyleffekt samt att utföra en omläggning 

av kylrören på en begränsad yta i befintlig utomhusisbana till en sammanlagd kostnad 

om 30,0 mnkr. 

  

2. Idrottsnämnden överlämnar ärendet till kommunstyrelsens ekonomiutskott för 

godkännande av hyrestillägget på 2,1 mnkr år 1 till följd av investeringen. 

  

Idrottsnämnden ger, efter godkännande i kommunstyrelsens ekonomiutskott, förvaltningen 

rätt att teckna tillägg till nuvarande hyresavtal med fastighetskontoret om 2,1 mnkr år 1. 
 

Ärendet 
Förvaltningarna föreslår att respektive nämnd fattar genomförandebeslut om att byta befintlig 

kylanläggning på Östermalms IP mot en ny anläggning med högre kapacitet till en kostnad 

om 30,0 mnkr. Anledningen till bytet som också redovisades i ett inriktningsbeslut i 

november 2015 är att nuvarande kylinstallation inte räcker till för att tillhandahålla en isbana 

av godtagbar kvalitet. Detta främst sedan en utbyggnad av isytan har skett med cirka 5 500 

kvm samt att konstgräs lagts ovanpå den tidigare grusytan vilket ger en isolerande effekt.  

 

Den befintliga kylkaskinen går inte att byggas ut och för att förbättra kyleffekten ytterligare i 

samband med bytet till en ny maskin, föreslås också ett byte av köldbärare som transporterar 

kylan ut i markrören. Det sker genom byte av köldbärarvätska från nuvarande saltlösning till 

ammoniakvatten, vilket beräknas förbättra kylkapaciteten med cirka 60 procent. Genom bytet 

till ammoniak vatten kan också den befintliga rörbädden med sitt rörsystem behållas. Skulle 

en större maskin för saltlösning väljas behöver grövre rör läggas i marken. Alternativet med 

ammoniak vatten innebär stora kostnadsbesparingar både på maskinsidan och på marksidan.  

 

Den totala kostnaden för bytet av kylanläggning, viss utbyggnad av kylmaskinutrymmet samt 

omläggning av en begränsad del av isbanan utomhus där rören troligen ligger för djupt, 

beräknas uppgå till 30 mnkr. Arbetet som tidigast beräknas kunna starta vecka 10 år 2016 tar 

cirka 35 veckor att genomföra om inget oförutsett inträffar, vilket betyder drifttagning till 

årsskiftet 2016/2017.   

     

Hyreskonsekvensen för idrottsförvaltningen på grund av projektet innebär en tillkommande 

hyra år 1 på 2,1 mnkr i huvudsak i form av kapitalkostnader. Drift och underhållskostnader 

för fastighetskontoret blir i princip oförändrade. För idrottsförvaltningen tillkommer 

driftkostnader för den ökade kyleffekten som levereras samt kostnader som är förknippande 

med en större maskin. Kostnaden om 30 mnkr inryms i flerårsbudgeten 2016-2018 för 

investeringar i idrottsanläggningar. 
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Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

 
 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

 

 

 

I Tjänsten Erik Odenlid 

 Nämndsekreterare 


